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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings ordinarie årsstämma 1992 .A5 .19 i
Brandthovdaskolans matsal.

Närvarande: 21 röstberättigade

ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade
stämman öppnad.

$ t. Dagordninq
Den föreslagna dagordningen godkändes.

$ z'
Tilt ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare Urdf. och sekr
valdes Peter Haglund. för stämman

$ f. Justeringsmän
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Bengt Bengtsson och Nils tillika röst-
Glaveby. räknare

$ a. Kallelse till
Stämman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt stämman

$ S. StYrelsens
Magnus Månson läste styrelsens verksamhetsberättelse för räkenskapsåret berättelser
90.07.01 - 91.12.31.
Kassöi'Erik Wredling redogjorde för Vinst- och Förlusträkning och Balans-
räkning för samma period.

$ g. Revisorernas
Revisor Birgit Pihl läste revisorernas berätte1se. erättelse

S 7. Ansvarsfrihet
$tämman beviljade styrelsen fulI ansvarsfrihet för den gångna verksam-
hetsperioden.

S 8. Periodens över
Stämman beslöt att periodens överskott på 93.306202 kr skall föras över skott
i ny räkning för det kommande verksamhetsåret.

$ g. Stadgeändring
Stämman beslöt att $ 14 stadgarna anpassas till den ändring av $$ 11 och $ tzr

12 som beslöts vid stämman i november 1991.
Nya lydelsen för $ 14 blir därför nu:
" MedLem kan genom motion väcka förslag rörande
föreningens verksamhet. Motion, som skall
behandlas på ordinarie stämma, skall vara
styrelsen tillhanda senast under april månad.

Styrelsen skall bereda angivna motioner och
hålla dem tillgängliga för medlemmarna
tillsammans med förvaltningsberättelsen. I'

$ to. Arvoden
Stämman beslöt att arvoden till styrelse, revisorer och maskinist
fastställes till 24.53O2- kr, dvs. lika föregående verksamhetsår.
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Styrelsens förslag tiIl inkomst- och utgiftstat samt debiteringslängd före-
drägs och kommentårades. av kassör Erik Wredling och godkändes därpå av
stämman.
Dessutom konstaterades att i enlighet med tidigare stämmobeslut (nov -91 )

kommer kassören att utdebitera 10Ö:- kr/fastighet och städti11fäI1e vår oeh
höst- st.ädningarna. De som deltar i respektive gårdsstädning krediteras
motsvarande belopp.
EventuelJt influtna medel från denna debitering kommer av kassören att
öronmärkas för respektive gård varifrån beloppet betalats.

$ 11

$ 12.
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Utgi fts- resp.
inkomststat

Val av styrels

Gårdarnas kon-
t aktpersoner

Info Kabel-TV

Till styreLseledamöter för 2 år valdes Erik Wredling och-Gunnar.Larsson ordf. och
(båda omval) sam Magnus Månson till styrelseordförande på 1 år (omval). suppleanter
Till styrelsesuppleant på 2 år valdes Benita Färdigsson.

$ 11. Val av revisor
Till revisorer för ett år valdes Kurt Nilsson coh Birgit Pihl (båda omval)och revisors-
Till revisorsuppleant för ett år vaLdes Birgit Spjut (omval). suppleant

$ t+. val av val-
Till valberedning för 1 år valdes Anders Spjut (sammankallande) Hans-Olof beredning
Persson, Kjel}-0var Gustavsson samt Bernt Nrdqvist (samtliga omval).

$ 15.
Gårdarnas kontaktpersoner för kommande år blir:
At<e Lundqvist Bronskittelgatan 12

Nils-frik Nilsson Bärnstensgatan 16

Anette /Björn Andersson Kultyxgatan 24
Tore Wiklund Lurblåsargatan 25

$ 16.
Magnus Månson berättade att TV4 kommer att övergå från satellit- till
maikbunden distribution, varför alla framgent skall kunna se TV4. Televerket
bygger därför f.n. om sin anläggninq på Backby och detta innebär att från
,b-juni -92 kommer TV4 att läggas på den kanal där nu Västerås Vision
ligger.
Senare i år kommer att distribueras en
vi kommer att hitta de olika programmen
( F. d. Televerket Kabel-TV ) .

etikett som visar på vilka kanaler
i Svenska Kabel-TV AB: s utbud

$ 17. Garagetaken
Stämman diskuterade frågan om hur underhåIlet av garagetaken skall skötas'
och slutligen beslöts ait en arbetsgrupp, fristående från styrelsen, skall
bildas för att arbeta med denna fråga.
Arbetsgruppen består av:

Hans-Olof Persson
Äte Lundqvist
Lennart Larsson

Kultyxgatan 26
Bronskittelgatan 12
BronsJursgatan 12

Gruppens uppgift blir att sammanställa alternativa lösningar och kostnader
för-renovering/underhåll av garage- och förrådstaken. Via en enkät till
föreningens mådlemmar kommer mar'r sedan att undersöka intresset för en

kollektiv och samlad totalrenovering av dessa tak.
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MåIet skall vara att förhoppningsvis kunna fatta ett beslut före kommande

vintersäsong.

$
Ordf. Magnus Månson tackade de närvarande
klarade årsstämman avslutad.

visat intresse och för-

Västerås 92.05. 1 9

Juster?s:

18.
för

Avslutning
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Bengt Bengtsson Nils Glaveby


